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Motioner inkomna 2024-02-21  

 

 

 

Hej Dessa motioner grundar jag på kommande kostnader för klubben. I dagsläget finns inga 

medel fonderade för traktor och vagn på slipen. Sävholmen som ägs av klubben kommer 

kräva underhåll. Vi måste vårda bryggor och byggnader. Utan en stark ekonomi i klubben kan 

vi inte upprätthålla skicket på det vi äger. För att kunna utveckla vår vackra ö för framtida 

generationer. Nu ser vi framåt och glömmer det som varit.  

Lars Stjärnfeldt 

 

 

 

 

Motion Upptagning/Sjösättning. 

 Upptagning/sjösättning ska inte ingå i slipavgiften utan betalas separat. Vill man ligga kvar 

på land en sommar så slipper man en avgift. Föreslår 500kr för upptagning ordinarie tid. 

500kr för sjösättning ordinarie tid. Utanför ordinarie tider 700kr Med detta förslag så ökar 

klubben intäkterna med ca 70000kr  

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar att motionen avslås 

 

Motiv: Vi fick år 2023 in ca 40 000 kr i slipavgifter vilket var 17 000 kr mer än under 2022. 

Ökningen beror till största delen på vårt tidigare beslut att succesivt höja avgiften för de 

medlemmar som inte sjösätter.  

 

Motion Bastu.  

Det har varit mycket prat om att icke medlemmar vill låna bastun. Om vi är lite medlemmar 

ute så är huset låst och där har icke medlemmar inte tillträde till. Så min fundering är varför vi 

ska låna ut bastun till icke medlemmar. Mitt förslag är att om gäst vill basta så får den betala 

300kr för 2 tim om bastun är ledig och det finns ansvarig ur Sävholmskommittén på plats. 

Medlem ska inte behöva låna ut nyckel och vara ansvarig för att det är helt och rent efter 

uthyrning. Passar inte detta förslag. Så kan vi rösta om att bastun endast används av 

medlemmar med gäster. 

 Lars Stjärnfeldt. 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar att motionen avslås delvis 

 

Motiv: Styrelsen föreslår att vi inför en serviceavgift för icke medlemmar då de har tillgång 

till sophantering, klubbhus och bastu om det är upplåst samt att medlem finns tillgänglig 

under och efter användandet av faciliteterna. Ingen medlem ska känna sig tvingad att låna ut 

sin nyckel. Serviceavgiften blir 100 kr per dygn utan el och 150 kr per dygn med el.  
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Motion gällande årsavgift familj. 

 Avgiften är idag 850 kr. Avgiften höjs lika som årsavgiften med 400kr till 1250 kr. Med 

denna höjning ökas intäkterna med 5500kr  

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen ser över årsavgifterna och föreslår förändrade avgifter i eget 

ärende. 

 

Motiv: Föreningen vill inte höja avgifter för medlemmar mer än nödvändigt men vi ser att vi 

inom klubben har kommande underhållsbehov på Slipen och Sävholmen som motiverar en 

höjning av medlemskapet. 

 

 

Motion El Sävholmen Förslag gällande el på Sävholmen. 

Medlem som tillbringar många helger där ska kunna bli sävis vän, det innebär att man betalar 

1500kr/ säsong för el. Man får då en dekal att sätta på båten.  

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen ser positivt på intentionen med motionen och föreslår att vi 

provar under ett par år. 

 

Motiv: De som nyttjar Sävholmen kan välja att betala dygnsavgiften för el alternativt stödja 

föreningen genom en säsongsavgift (oavsett hur många dygn man tillbringar på ön). 

Säsongsavgiften kan erläggas frivilligt i samband med medlemsavgiften.  

 

Motion gällande avgift slipen.  

Kostnaden att ligga på slipen är idag 35kr/kvm inklusive el. Kostnaden för en plats på 40kvm 

är idag 1 400kr inkl. el och upptagning/sjösättning. Medlem som väljer att ta upp/sjösätta på 

slipen men tar hem båten betalar 500kr x2 för det. Tittar man då på slipavgiften så känns den 

inte rimlig. Jag föreslår en höjning av slipavgiften till 65kr/kvm inklusive el. Då kan 

föreningen sätta av pengar för framtida traktor/ vagn investeringar. Med denna höjning ökar 

vi intäkterna till klubben med ca 100 000kr  

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar att motionen avslås delvis 

 

Motiv: Priset per m2 är relativt lågt i jämförelse med andra klubbar. Styrelsens ambition är att 

hitta rätt prisnivå som ger bäst intäkter samtidigt som det ska vara attraktivt att attrahera nya 

medlemmar som ska känna att det är prisvärt att vara medlem i EMBK. Avgifter inom 

klubben kan behöva justeras men styrelsen vill tydliggöra att alla intäkter till klubben ses i 

helhet utifrån behov på Slipen eller Sävholmen gällande tex underhåll eller inköp av 

material/utrustning. Styrelsen föreslår därför en höjning till 50 kr/kvm inkl. el från och med 

2025. 

 

Motion gällande Båtplats Vass slipen.  

Båtplatserna i vassen vid slipen kostar idag 750kr inklusive el. En rimlig kostnad borde vara 

2 000kr inklusive el. Med en denna höjning ökar klubben intäkterna med 10 000kr. 

Lars Stjärnfeldt. 
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Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar att motionen avslås 

 

Motiv: Styrelsen bedömer i dagsläget att 750 kr är en rimlig kostnad eftersom klubben bara 

har utgifter för el på dessa platser. Däremot kan det i framtiden behövas en höjning utifrån 

klubbens intäktsbehov. 

 

 

 

 

Motion gällande inträdesavgift.  

Inträdesavgiften är idag 1 000 kr. En höjning av avgiften till 2 000 kr är rimligt i och med att 

man är befriad från arbetsplikt år ett. Dessutom är avgiften inte justerad på många år.  

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar att motionen avslås 

 

Motiv: Syftet med beloppet 1 000 kr är i första hand för att locka nya medlemmar och 

styrelsen vill inte att blivande medlemmar väljer annan klubb av den anledningen då de flesta 

inte har högre inträdesavgift. 

 

Motion gällande årsavgiften.  

Idag är medlemsavgiften 700 kr. Jag föreslår en höjning av medlemsavgiften till 1 100 kr. 

Höjningen behövs dels för klubbens ekonomi, dessutom har inte avgiften följt 

marknadsutvecklingen. Med denna höjning ökar vi intäkterna till klubben med ca 45  000kr 

Lars Stjärnfeldt 

 

Styrelsens förslag: Styrelsen ser över årsavgifterna och föreslår förändrade avgifter i eget 

ärende. 

 

Motiv: Föreningen vill inte höja avgifter för medlemmar mer än nödvändigt men vi ser att vi 

inom klubben har kommande underhållsbehov på Slipen och Sävholmen som motiverar en 

höjning av medlemskapet. 

 

Motion inkommen gällande medlemsavgifter 

 

Hej. 

Behöver det vara en större avgift för familjer än icke familjer?  

Det finns idag en familje avgift och en icke familje avgift.  

Mvh Jonas Rautanen 

 
Styrelsens förslag: Styrelsen yrkar avslag på motionen 

 

Motiv: Styrelsen har inget bättre svar än att det alltid varit den uppdelningen i 

medlemsavgifterna men avser se över en eventuell förändring kommande årsmöte. Förslaget i 

sig är bra. 

 
 


